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حازم صلاح أبو اسماعيل

وان شاء الله الامل القادم بقدر الله يعني سيأتي قدر للناس ينشئ الملحمة فيتجمع لها من اعد نفسه الاخلاص والرضا ان شاء الله الله
اكبر. الله اكبر. الله اكبر  الله اكبر. الله اكبر - 00:00:00

الله اكبر    الله اكبر الله اكبر. تكبير. الله اكبر. تكبير. الله اكبر. تكبير. الله اكبر افتح يا ابني النور. ولا انتم مش محتاجين نور الشيخ
منور يعني على قدر ما تأثرنا من تأخره. لاننا قد اتينا في هذا الجمع - 00:00:23

اسمع لمجرد ان نلتقي معه الا ان السعادة قد انهمرت وارى ان الدموع قد اقتربت من اعين بعضنا حتى غطت على وجه هذا الذي
شعرنا به. والحمد لله تكلمنا كثيرا وسمعتموننا كثيرا. فنترك المجال لشيخنا الفاضل بارك الله فيه - 00:01:00

جزاه الله خيرا والاخوة الفضلاء معهم اوراق من اراد ان يسأل الشيخ سؤالا فليرسله. ومن ابى الا ان يجعل كذلك كفاحا من غير ورقة
فسنرسل اليه الميكروفون بارك الله فيكم وليتفضل - 00:01:30

الشيخ مشكورا الحمد لله رب العالمين واشهد ان سيدنا واشهد ان لا اله الا الله وحده لا شريك له واشهد ان سيدنا محمدا عبد الله الله
ورسوله صلى الله عليه وسلم ايها الاخوة الاحبة الكرام السلام عليكم جميعا - 00:01:50

ورحمة الله وبركاته. وانعم واكرم بهذا الحشد الكريم. وهذا الجمع لمبارك الذي انا الذي اشرف اليوم بان التقي به. لانني اشعر ان كل
خطوة خطاها شخص ان هؤلاء الجالسين الى هنا لها قصد ولها نية ولها هدف - 00:02:24

يحاولون ان يتعرفوا على الحق وان يلتقوا بما بلحظة نادرة من لحظات هذه الامة هذه البلد ايها الاخوة منذ متين وعشرة سنة لم تأتي
عليها لحظة كهذه اللحظة التي نعيش فيها الان. من متين وعشرة سنة - 00:02:57

تقريبا كان هناك العلماء قد خرجوا في ثورة عارمة قادها علماء الاسلام وخرجت جموع الشعب وخلعت حاكما ظالما كان يأخذ من
الناس الضرائب وكان يجلد ظهورهم وكان يدخلهم السجون وكان - 00:03:27

على حقوقهم فخلعه العلماء تلك هي ثورة عمر مكرم ومن معه من العلماء وخلع الظالم وولى الشعب مكانه واليا اختاره الناس منذ هذا
الوقت منذ متين وعشرة سنة حتى هذه اللحظة لم تتكرر - 00:03:57

تصور هذا لم يتكرر هذا المعنى ابدا. الا عندما اراد الله عز وجل في زائد خمسة وعشرين يناير ان يجمع الناس شيئا فشيئا على بلورة
كانت صغيرة وظلت تكبر حتى تمكنت من خلعي نظام كامل. لدرجة ان - 00:04:27

يطاردونه الان ولعلكم سمعتم اليوم انه قد تقرر ان تكون محاكمة رئيس الدولة السابق هنا بجواركم في ارض المعارض في مدينة
نصر. الله اكبر. الله اكبر الله اكبر يسقط حسني مبارك يسقط يسقط حسني مبارك - 00:04:57

لا يسقط تاني الزاهر ولا فاراد الله عز وجل ايها الاخوة اذا لهذه الرؤوس التي في اراها بل لهؤلاء الاطفال الذين بيننا ان يشهدوا لحظة
نادرة انتم سمعتم عن ثورة سنة تسعتاشر وسورة اتنين وخمسين وعن ثورة عرابي وعن حركة مصطفى - 00:05:27

اعمل سمعتم عن كل هذه الحركات وكل هذه الثورات. ولكن ليس منها حركة واحدة تمكنت من ان تكون اللحظة الفاصلة التي يكون
فيها للناس ان يختاروا وقيادتهم وان يختاروا المنهج الذي يحكمهم. اذا علينا ان ندرك قيمة هذه اللحظة - 00:06:07

في لحظة نادرة بل اسمحوا لي ان اقول لكم انه اذا زدنا الفترة بتاعة عمر مكرم علي رحمة الله ومن معه من ومن معه من العلماء
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والائمة. وارجعوا ابناء ستجدون الامة الاسلامية لن تتمكن من لحظة كهذه اللحظة التي نحن فيها - 00:06:37
لمدة خمسة قرون اسبق. معنى هذا ايها الاخوة اننا اليوم على موعد مع القدر لحظة بينها وبين اللحظة اللي زيها بيمر قرنين تلاتة

اربعة علشان تتكرر مرة اخرى. وليس من المعقول ان احنا نرى بلاد العالم بلد زي مثلا امريكا فيها من - 00:07:07
الفساد ما فيها ومن الانحراف ما فيها. ومن الزيغ ما فيها. ومع ذلك قامت من متين سنة وشوية ولكنها تمشي على نظام يكفل للناس

ان يكونوا فيها كراما لهم رأيهم ولهم قرار - 00:07:37
من حقنا ان نشعر بالغيرة انه لا يليق بنا ونحن مسلمون نشعر بعفو عقيدة تجعل الكرامة والحرية في عروقنا ليس من الكرامة ان نعود

مرة اخرى اذلة بل من كرامتنا ان نحافظ على هذه اللحظات حتى تتحول الامة فيها الى امة قوية - 00:07:57
ليس اعداؤها هم الذين يسيطرون عليها. واريد ان اصارحكم يا اخواني صراحة كاملة نحن بعد خمسة وعشرين يناير منز بدأنا نتكلم

عن ان تعود الامة مرة اخرى اخرى الى امتلاك امورها. عارفين اللي احنا بنسمعه من المخاوف بنسمعه من مين - 00:08:27
بنسمعه من نفسنا. من الشعب نفسه. من من اللي قاعدين دول كلهم؟ احنا اللي اصبحت المخاوف اللي مليانة من الداخل هي اخطر

خطر علينا. هي اللي اصبحت بتحتلنا لدرجة ان لما تيجي تشوف شيء كل الناس دي مجمعة عليه ومصممة عليه - 00:08:57
تلاقيهم بيقولوا بس يا ترى اسرائيل هتسمح لنا بكده؟ يا ترى امريكا تسمح لهم كده يا ترى السلطة اللي موجودة في البلد هتسمح لنا

بكده؟ وكأننا اصبحنا نرى اننا جميعا - 00:09:27
عن ولو باجماعنا لا نساوي ولا نستطيع ان نتخذ قرارنا بانفسنا. ونريد ان تقيس انفسنا على اساس ما الذي يريده؟ وما الذي يسمح به؟

وما الذي يشاؤه عدونا ومن عجيب الامر ان هذا الكلام هو الذي حدث مع الامة التي سبقتنا فضاع - 00:09:47
بنو اسرائيل بنو اسرائيل الذي قالوه لموسى هو نفسه هذا الكلام قالوا له احنا مش هنقدر. مش هنقدر نمتلك ارادتنا بانفسنا. مش

هنقدر نكون نقف على رجلينا احنا مش هنقدر نحيا كراما. شايف عدونا ده عدونا ده ازا خرج احنا ندخل. طب وهيخرج ليه -
00:10:17

هيخرج لي ازا كنتم لا تتحركون اليه. ازا كنتم لستم رجالا ولستم مستعدين. ان تقف وقفة في سبيل الله لصالح ما تعتقدون يخرج
ليه؟ يخرج ليه وهو شايف خور وضعف وجبن - 00:10:47

وتراجع شايف ناس سايبين له ارادتهم. يزعل ليه؟ فرعون لم يستضعف الناس الا لانهم خضعوا له اصلا. هل تعرفون ايها الاخوة عندما
جاءت اليهم اللحظة الفارقة التي كان يمكن ان يتمسكوا بارادتهم وان يفرضوها فتخلفوا عنها - 00:11:07

عارفين كانت النتيجة فورا ايه ؟ كانت النتيجة توهان اربعين سنة. فرض عليهم التيه نفس الكلام ده هو اللي حصل لنا احنا في سنة
اتنين وخمسين. كانت هناك فرصة ان تمتلك الامة - 00:11:37

وعقيدتها وطريقها وقرارها. لكنها سلمت للظالمين قيادها. وكان النتيجة ان احنا تهنا برضو توهان ستين سنة. التوهان هو الضريبة
التي يفرضها الله على اذا رفضوا كرامة الله لهم. اذا رفضوا والله يمكنهم امرهم ويملكهم من امرهم - 00:11:57

اذا رفضوها وقالوا لأ خايفين من اسرائيل خايفين من امريكا خايفين من الغرب خلينا نمسك العصاية من حينئذ الضريبة ان يتوهوا
ايها الاخوة. عشان كده انا قررت مرارا وتكرارا ولن امل هذا التكرار. اني اقول لحضراتكم ان الدول اللي واقفة على رجليها النهاردة

وشرفاها - 00:12:27
هم الدول اللي اصلجوا اللي عصلجة امام الغرب وامريكا وامام من اراد ان تدل عقيدتهم. هي دي الدول اللي واقفة على رجليها في

العالم. حتى غير المسلمين حتى الكفرة فجر لكنها سنن ربانية في البشر. كوريا الشمالية دي امريكا عرضت - 00:12:57
لها عروض فلوس. والله يسيل لها اللعاب. لكن اصحاب كوريا الشمالية قالوا لأ احنا مش عايزين نبقى اهل ليه؟ اخذ الفتات والصدقات

ويقعد الشاب الاسرائيلي جزمته فوق الشاب العربي والشاب الامريكي جزمته فوق الشاب العربي قالوا لأ عايزين نبقى كراما ونحيا
اعزة - 00:13:27

وبدأوا ينتجوا السلاح النووي والنهاردة صواريخ كوريا الشمالية تمثل بالنسبة لامريكا عنصر ارتجاف بتترعش قدامها. بتترعش. ولما
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قررت ان هي تحاصر آآ آآ مش عارف باكستان وتحاصر حتى هنا العراق وحتى غيره لم تجرؤ انها تقول ان انا - 00:13:57
تحاصر كوريا الشمالية. عارفين ليه؟ لانهم وقفوا على رجليهم. ما رضيوش يركعوا ولا يسجدوا. لان لما تركع وتسجد ما تجيلكش كتير.

لو اديت لك كتير وشبعتك هتستغنى عني. اللي بيركع ويسجد بياخد فتافيت بس - 00:14:27
بس عشان يفضل محتاج الفتفوتة اللي بعدها. ولذلك الامة دي ازا ما انتهزتش سنة الفين دي في انها تغتنم الفرصة. وتفلت من اسر

عدوها الذي يذلها. ويعطيها رشفة برشفة عشان ما ترتويش ستظل امة ذليلة وكسيرة. امبارح ولا اول امبارح - 00:14:47
راح اللوا العصار عضو المجلس الاعلى للقوات المسلحة كان في امريكا. قال كلاما كثيرا انا لا اريد ان اعلق عليه لكني اريد ان اعلق

على كلمة واحدة فقط عرضت في حديثه. وانا لا الومه ولا - 00:15:17
اعاتبه ولا اهاجمه ولا اقصد ان انتقده. وان كان هذا ممكنا وواردا. لكني اقصدكم فانتم ايها الاخوة اقصدكم انتم ان تعرفوا ما هو

المنطق الذي نقف اليوم في مواجهته ونريد ان نهدمه وان نبني امتنا وقف يقول ان العلاقة بين الجيش المصري والجيش -
00:15:37

الامريكي هي رأس مال الجيش المصري وهي حجر الزاوية. حجر الزاوية للجيش عسكرية المصرية لا يمكن ابدا ان يكون حجر
الزاوية في كرامتي وفي قدرتي ان اكون على علاقة بجيش دولة اخرى. من الذي يقول هذه الكلمة حجر الزاوية في - 00:16:07

كرامة بلدي علاقة بباب جيش اخر حجر الزاوية يا اخواني هو ان ما قال الصحابة كما قال التابعون وقبلهم كما قال النبي عليه الصلاة
والسلام. كما صمموا ان يكونوا اعزا وعلى الله فتوكلوا ان كنتم مؤمنين. احنا النهاردة لسنا قليلين. ولذلك - 00:16:37

انا لما باقول ان احنا عايزين نرجع نكتشف عناصر القوة في بلدنا مرة اخرى. احنا مش بنقول كلام فارغ عناصر القوة في بلدنا بتقول
ان اسرائيل دي اللي انتم بتسمعوا عنها. عايشة من فلوس الاخ ده - 00:17:07

وده احنا اللي بنعيشها. ازاي ؟ اسرائيل يا اخواني عندها مصانع بتعمل صناعات هايلة شايفين الصناعات دي بتصنعها بناء على ايه؟
بناء انهم على انهم بيتمشوا هنا في الشوارع العبور ومدينة نصر والقرى والريف - 00:17:27

والبحري وبلي ويشوفوا احتياجات الناس ايه ويصنعوا من من من الجردل البلاستيك بتاع الزبالة يصنعوه ويبيعوه في محلات
البلاستيك هنا ميد ان اسرائيل. لو انهم وجدوا ان البلاد العربية لا تشتري منهم مش هيصنعوا هو هيصنع ويكدس بضعف المخازن -

00:17:47
هتتوقف صناعته ولزلك هو رأس ماله انه يفضل على علاقة بالناس دول لان دول الناس اللي انا بادفع الحكومات بتاعتهم فلوس

الصناعة عندهم. علشان اسرائيل هي اللي تصنع واعرف ابيع لهم واعرف اعيش - 00:18:17
وين العرب والمسلمين الموجودة في بنوك اليهود لو اتسحبت تسقط اسرائيل. لان اموال العرب اللي موجودة في بنوك اليهود هي اللي

معيشة اسرائيل. لذلك هم اليوم يا اخواني. عايزين ييجوا على - 00:18:37
في اللحظات الفاصلة في تاريخ امتنا. ويقولوا لهم لا والله معلش احنا هنوجهكم بطريقتنا هنواجهكم الى احزاب اخرى والى مرشحين

اخرين يقدروا يمشوا في نفس الركاب. انتم عارفين امريكا تعمل دلوقتي المقابلات دي كلها عايزة تشترط ايه حاجة واحدة بس.
عايزة تشترط ان السياسة الخارجية لمصر - 00:18:57

تفضل نفس السياسة الخارجية اللي كانت في عهد حسني مبارك. بس. واعملوا في الباقي اللي انتم عايزينه. ليه علشان يفضل ابني
ذليل في الجيل القادم كما كنا من قبل. انما مش انا حكيت لكم - 00:19:27

دلوقتي على كوريا الشمالية اسمعوا المفاجآت وهي ليست مفاجآت كل حضراتكم يعرفها معرفة جيدة. تركيا كان يحكمها من قبل
حكم علماني لغاية عشرة اتناشر سنة سابقة واقل من كده كمان - 00:19:47

حكم ايه غربي وموالي للغرب وحكم كان يقيم حفلات للرقص العراة في الشوارع في ليلة راس السما وكانوا بينقلوها على المواقع. لما
فكروا الناس يخشوا بس انتخابات تيار اسلامي ضد التيار العلماني اللي موجود الناس اللي في الشوارع قالوا لهم احنا خايفين مش

هينفع التيار الاسلامي يدخل - 00:20:07
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مش هينفع لانه مش هيمشي مع امريكا مش هيسمحوا لنا مش يا ترى هيسيبونا ولا مش هيسيبونا وصمم الاسلاميون ودخلوا.
اسمعوا بقى الفارق. وانا باقول لك الفرق بين انك تملك ارادتك وبين - 00:20:37

انت بتعيش ذليل ساعتها كان الحكم العلماني اللي بيحكم تركيا يجري على اوروبا يقولوا لهم اعملوا معروف لو لو سمحتم عايزين
نخش الاتحاد الاوروبي يقول له هش هش من هنا يقول له طب اللي انت عايزه - 00:20:57

يقول له طب فيه خمستاشر شرط نفذهم وتعال لي يروح يعملهم يقول له فيه بقى خمسة جدوا. لأ لسة طب هنفكر لو ارادوا يحضروا
اجتماعات الاتحاد الاوروبي كمراقبين يبوسوا الايادي. ما ان - 00:21:17

دخل الشعب التركي الحقيقي وصمم على ارادته واصبحت له سلطة. سلطة مش لها باقات بامريكا ولو صاحبه بتاع الاتحاد الاوروبي
وصاحبه الاسرائيلي وعلى علاقة بفلان وعلاقة بعلان. لأ علاقة وانحيازه للناس اللي وراه لو خسرهم ما يبقالوش حاجة. حينئذ نظر اليه

الاوروبيون والامريكان - 00:21:37
والغرب والشرق وحتى اسرائيل. نظروا اليه فتهيبوه. احترموه. شعروا انه شعب كامله محتشد. محتشد مش قابل انه يرتد. وكانت
النتيجة النهاردة كما ترون انهم يخطبون ودة تركيا ويقولوا لها يا تركيا لدرجة انه كما ما اعرفش ازا كنتم قريتم ولا لأ ان هذا الوزير

المتشدد - 00:22:07
الفزيع الوزير الاسرائيلي اللي مخوفنا في مصر اللي راعبنا اللي قال كلام يرعشنا ويخلينا مرتعدين ليبرمان صاحب التيار المتشدد في
اسرائيل اللي قال انا هضرب السد العالي وما عملنالوش حاجة اللي قالها غرق مصر. اللي قال لو مصر فكرت تلعب ساسترد سيناء. ولم

تتحرك لنا شعرة في بدن - 00:22:37
ليبرمان لما قالوا له ان تركيا مصممة ان انت تقول لها انا اسف يا تركيا. ومش راضيين يعملوا يعني مش راضيين يسمحوا مش

راضيين الحكومة التركية الاسرائيلية خايفة تعتزر لتركيا خايفة من ليفرمان - 00:23:07
ان ليفرمان متشدد. ولانه ليفرمان لو انسحب من الحكومة الائتلاف الحكومي هيسقط. فكان من اصدر ليبرمان من من تلات ايام

التصريح الاتي لبرمان المتشدد اصدر التصريح الاتي واسمعوه عشان تعرفوا الفرق بين ان بلد يحكمها اهلها وبين ان بلد يحكمها واحد
اه يا عم ده كويس جدا علشان عنده - 00:23:27

معهم الفارق ايه ؟ ازا بليبرمان يقول اذا الحكومة الاسرائيلية فكرت او قررت او فعلت انها ستعتذر للحكومة التركية فانني لن اغضب
ومن هزا اقروا في الاهرام واخبار وجمهورية وكل - 00:23:57

بنقعد تلت تيام فقط. قال لهم انا مش هغضب. ليه؟ لانه عارف ان الشعب نفسه خايف من الشعب التركي لانه محتشد مع بعض. لان
قيادته طالعة من وسط صفوف الناس - 00:24:27

فليبرمان المتشدد اصبح قطا امام شعب لانه بقى عارف ان الحكم مش واحد بيحكموا لحسني مبارك بشرطة ولا حسني مبارك
بشرطتين. ده شعب هو الذي يواجه. شفتم التغير من تركيا قبل ان يحكمها شعبها الى وايران برغم الاختلاف في العقائد والمناهج

والشرائع وكل شيء - 00:24:47
تراند يا اخواني ايران كانوا يسموها زمان انها القوة السابعة في الجيش السابع في العالم ايران كانت حليف لامريكا غير عادي.

عارفين ليه؟ لان ايران على حدود الاتحاد السوفيتي في امريكا لقت ايران دي احسن حتة تملاها اسلحة علشان تهدد الاتحاد
السوفيتي - 00:25:17

ويبقى الاتحاد السوفيتي عارف ان امريكا عندها جيوش قوية واسلحة على حدود الاتحاد السوفيتي. فيفضل الاتحاد السوفيتي قائد
وكان حكم كانوا يسموه حكم الشاهي شاه حكم الطاووس. حكم الغرور والخيلاء. حكم ايران. كانوا يقولوا - 00:25:47

وعليه ملك الملوك وحاش لله. ومع ذلك ايران في هذا الوقت كانت مجرد مكانة فخم. انما لما قامت الثورة في ايران هي ثورة قامت
شعبية فعلا. لما قام الناس بالثورة شفتم النتيجة ايه؟ النتيجة الان انه بدل ما ايران كانت مجرد تابع ذليل. تعال يا ولد يا ايران -

00:26:07
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رح يا ولد يا ايران لامريكا اصبحت اليوم تهدد امريكا وامريكا تخاف تقرب خوفا منها. صحيح فيما يقال من وجود علاقات خلفية
وخفية وترتيبات انما اصبح هناك شعب يحكم بلده. احنا ما ينفعش يا - 00:26:37

يبقى اقل من هذا. ما ينفعش نبقى شعب تابع ولا ذليل. وتأتي اللحظة الفاصلة الان فيفضلوا يسوقونا وينيمونا ويحولونا ويغيرونا
ونرتد مرة اخرى. اذلة تابعين. والا انا رأيت الفارق وانا شايف قدامي شباب بعضهم - 00:26:57

ربما عمره لا يتجاوز خمستاشر سنة. انا شفت بنفسي الفرق بين الشاب المصري والشاب الاسرائيلي في مطارات العالم في التعامل في
التعامل لانهم يرون قوما وزنهم خفيف عشان كده يوم عرضت هذه المخاوف على القرآن - 00:27:27

سنة استخف بها. قالوا له انت على هدى ومزبوط اوي بس ان نتبع الهدى معك نتخطى من ارضنا واحنا خايفين بلاش هل القرآن قال
لهم طب معلش لكم حق. في مرة تانية قالوا له خايفين نجوع. نفتقر لدرجة ان نبقى عالة - 00:27:57

ما عندناش فلوس فربنا قال لهم ان خفتم عيلة يعني فقر لدرجة انكم تبقوا عالة ما تخافوش. الله وحده هو الذي يغنيكم وكانت
النتيجة يا اخواني ان في اقل من عشرات السنين اصبحت الدنيا كلها عبارة عن قلب - 00:28:27

اسلامية صغيرة. اللي بيقف على رجليه ويعصلج مع الظالم ويعرف يبني نفسه باذن الله هو اللي بيفضل مستمر واسأله علشان ما
يعني افضلش اذكر التجارب اسألوا عن المانيا اللي خرجت مدمرة من الحرب اصبح شكلها ايه واسألوا عن اليابان اللي عصلجت

وفضلت مدمرة في الحرب وضربوها - 00:28:47
السلاح الذري ضربوها بالقنابل النووية الذرية ضربوها في الحرب العالمية هيروشية ونجازاك كما تعلمون اديكم شايفين اليابان. ما

الذي فعلته؟ اسألوا عن كوبا يا راجل. كوبا اللي في امريكا اللي ما حدش كان يتصور اسأله عن قوة اقتصادها وتهديدها لمصالح
الطغاة في العالم - 00:29:17

احنا الوحيدين اللي نفضل ما لناش اي قيمة ولا اي تمن مطلقا. لان احنا كل حاجة بنقيسها على اساس ما يرضاه عدونا وما لا يرضاه
عدونا. دي الحاجة الوحيدة اللي ممكن نعملها ولذلك - 00:29:47

اسمعوا مني يا اخواني لتعلموا كيف وصلوا الى هذه النتيجة ما فيش مباحس امن الدولة ولا المخابرات المصرية لأ ده حتى مخابرات
اليهود. كانت تقوم برقابة لصيقة على اقل ولا تزال ولا تزال على اقل تطوير للدراسات وللابحاث الكيميائية في مصر - 00:30:07

لان والله لو صنع قنبلة زرية اصعب شوية. لو عمل ابحاث نووية اصعب الابحاث الكيميائية وتطوير السلاح الكيميائي اللي ترشه في
الجو يبقى مصيبة على الامريكان والاسرائيليين اسهل بكتير. وكانت وكانت - 00:30:37

مخابرات اليهود تقدم لمباحث امن الدولة معلومات وصلت لدرجة ان في واحد شاب في منطقة من مناطق القاهرة كان عنده شوية
براميل. براميل كده بتاع خمستاشر برميل. حاطط فيها مواد كيميائية - 00:30:57

هي بيعمل تخليط ويعبيها في زجاجات علشان يبيع. جو له مباحث امن الدولة وقبضوا عليه وقبضوا على البراميل ودخلوه السجن
ليه؟ لانهم وجدوا في رقابتهم ان المواد اللي هو مش مش - 00:31:17

اشتريها دي لا هي متفجرة ولا اي حاجة. انما كل ما في الامر انهم وهم عن طريق سوق الكيماويات قابتهم اللصيقة على اليهود
حاطين ناس ليل ونهار في سوق الكيماويات يشوفوا ايه اللي بيتباع ويتشرى ويحسبوه باليوم. عشان الشعب - 00:31:37

المصري ما يعرفش يصنع سلاح كيميائي. لان السلاح الكيميائي براميل تتخلط تقدر تطلعه. احيانا صحيح بكميات قليلة لكن ممكن
فلما اكتشفوا ان الانواع المشتراة من هذا النوع راحوا فورا. شايفين الى اي درجة - 00:31:57

رقابتهم على انه يفضل مكتف الشعب المصري عن انه يعمل بحث في برميل. انما لو كان الحكم الموجود حكما وطنيا. كان اللي يعمل
بحث علمي ياخد جايزة. ما كنتش تقبض على البراميل وعلى من يقوم فيها بابحاس - 00:32:17

ما كنتش تمنع البحث في الطاقة الشمسية وطاقة الرياح. ما كتش تمنع احنا عندنا انا عايز اقرب لكم ان الطاقة البترول في مصر
الخبراء بيقولوا انه هيخلص من الارض في ستاشر سنة الى خمسة - 00:32:37

وعشرين سنة اقل اقل الخبراء وقت بيقول لك ستاشر سنة بترول مصر يخلص. وجايز يقعد لخمسة وعشرين عند بعض الناس
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الاخرين اللي يقولوا لأ ممكن يبقى اطول من كده. طب لما البترول يخلص هنجيب الكهربا منين ازا كان ما فيش - 00:32:57
محطات توليد كهربا. طب نحاول بقى نعمل طاقة رياح. نحاول نعمل طاقة شمسية. نحاول نعمل طاقة حيوية بتاعة القمح نحاول

نعمل طاقة نووية. الاربع انواع دول اللي باحكي لكم عنهم او الخمسة لو اضفت الابحاث الكيميائية - 00:33:17
كانت ممنوعة بامر من مباحث امن الدولة. اي شيء من هذا النوع واسألوا قيادات المراكز البحثية واسألوا وزراء الكهربا ووزراء الزراعة

اي نوع من هذه الابحاث تيجي مباحث امن الدولة تقبض على الناس او تمنعهم من - 00:33:37
تداول البحث عشان يظل الشعب فقير محتاج. ويفضل يذل. انتم عارفين انه امريكا لا تستخرج بترولها. امريكا من اغنى بلاد العالم

بالبترول. ما بتطلعش البترول. عارفين ليه؟ تقول لك سيبوا احتياطي في - 00:33:57
ارض انا الاهم عندي ان يبقى عندي احتياطي للمستقبل لما يخلص بترول العالم. هنا بقى سمعتم انتم كده اي مرة اي وقت حد

استشار المصريين نستخرج كم في المية من البترول - 00:34:17
ونسيب كم في المية منه احتياطي في باطن الارض. كم في المية بس نسيبهم في باطن الارض احتياطي احتياطي لعدد الاستهلاك

سمعتم الكلام ده عرض على مجلس الشعب مرة حد طرحه مرة اليوم الذي طرحت فيه هذا الموضوع سنة ستة - 00:34:37
تسعين انقلبت الدنيا في مباحث امن الدولة وفي الجهات الرسمية انه ارجوك لا تفتح هذا الموضوع في هذا الوقت طب فات ستة

وتسعين سبعة وتسعين تمانية وتسعين الفين وخمسة الفين وعشرة الفين وحداشر خمستاشر - 00:34:57
سنة انما يقاتلهم استماتة انه سبه يستنزف يستنزف رأس مالك دول بتاعك سبه يطلعه عشان تبقى فقير. و مش هخليك تعمل طاقة لا

رياح ولا شمس ولا غيره عشان يوميها تزداد - 00:35:17
ركوعا وسجودا. عشان كده يا اخواني انا باقول لكم ان لو فيه فعلا فكرة بنتكلم عن ستاشر سنة معنى كده ان احنا لابد ما منة الله

علينا انه رزقنا هذه اللحظة نلحق نفسنا فيها. ان احنا نلحق نشتغل صح - 00:35:37
نلحق نوظف قبل ان نصير تحت الاقدام اكثر من هذا كفاية. ولذلك لما طرح مشروع انتم بتسمعوا عنه في الجرايد وفي التليفزيون

وفي الازاعة اللي هو اسمه ممر التنمية مشروع ممر التنمية ده جايز يطلع احسن مشروع في الدنيا ما عنديش مشكلة وجايز يطلع
اسوأ مشروع في الدنيا. انا - 00:35:57

شخصيا اشعر بالخوف منه. لازم يحصل دراسة مزبوطة له. ليه؟ لان المشروع ده هيبدأ يستهلك المية الجوفية اللي في الصحراء
الغربية. الماية اللي في الصحراء الغربية دي تعيش بازن الله تعالى مصر - 00:36:27

حوالي من قرن ونص الى قرنين الا ربع من مية وخمسين الى مية خمسة وسبعين سنة تطعم مصر اطعمة تكفي الشعب المصري
بالكامل اربع اصناف. خضر وفاكهة وقمح وارز. لمدة من مية - 00:36:47

خمسين الى مية خمسة وسبعين سنة. لكن المشكلة ان الماية دي مش من النوع اللي بيتجدد. لو خدتها بتخلص بتخلص. فلو بدأ
استنزاف هذه المياه تحت حكم ليس حكما مخلصا او حكم مشكوك فيه او مشروعات مشكوك فيها ستكون سيكون معنى هذا انهم

بيدفعوا الشعب - 00:37:07
مصري انه يخلص حتى الطاقة حتى اللي في ايده علشان يزداد ركوعا بين ايديهم لانه لما لقوا ان معركة المياه هي المشكلة دلوقتي

قال لك طب هم مطمئنين بشوية الماية اللي تعيشهم قرن ونص طب حاول تطلع الماية بممر - 00:37:37
مرة واحدة وفي نفس الوقت تعمل مسافة تعمل خط من دارفور السودانية اللي هيطلع منها جول الى ميناء على البحر المتوسط

عشان البترول دارفور ممكن تصديره الى امريكا والى اوروبا والى الغرب - 00:37:57
عشان كده انا مش معترض على المشروع بس لازم يتزاكر. ايش عرفني المشروع ده من حيس الدفاع يعمل مشكلة ولا لأ. انا ليه
بحكي الكلام ده عشان اقول لكم هي حاجة من اتنين. يا ندرك اللحظة الفارقة. اللحزة اللي احنا موجودين فيها. قبل - 00:38:17

كل ما تفلت ونكون قد وضعنا انفسنا بايدينا. تحت احذية عدونا لعصر جديد وتتفلت عقيدتنا من بين ايدينا واما ان نستيقظ لنسترد
كرامتنا وارادتنا من جديد. عرفتم لماذا يا اخواني يرفضون الاسلام ان يعود مرة اخرى - 00:38:37
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الى الناس لانه يقول للناس كونوا كراما كونوا اعزة. لا تقبلوا الضيم ولا الظلم ولا تقبلوا ان يفتأت عليكم. ولا تقبلوا ان يداس على
كرامتكم. احد الدراسات العظيمة التي قدمت لمجلس الشعب. وكنت شاهدا عليها - 00:39:07

احدى هذه الدراسات تعقد مقارنة فقط بين المصاريف اللي تتصرف على تطعيم الاطفال. لما تحب تطعم الاطفال تطعيم اجباري ضد
الامراض والمصاريف اللي بتتصرف على علاجهم من الامراض ازا ما طعموش تطعيم كفاية. العجيبة ان - 00:39:37

لميزانية الدولة طلع انك تطعم الاطفال وتقيهم بازن الله من الامراض وتوسع قاعدة التطعيم. ومع زلك لا تزال التطعيمات هي هي لا
يتوسعون فيها. ويصرفوا في بند العلاج علشان يوصل عدد - 00:40:07

الكبد في مصر والفشل الكبدي والكلوي وزرع الكبد الى عشرين مليون. عشرين مليون! عشرين عشرين مليون نتيجة الاغذية وما
اليها. لذلك ايها الاخوة نحن اليوم في لحظات فارقات يوم الجمعة غدا عندما تنزلون جميعا ومعكم الاطفال والنساء ومعكم حتى -

00:40:27
من يسير على كرسي متحرك؟ بكرة يوم من اكثر الايام ان شاء الله امانا باذن الله يوم امن لا ليس فيه اعتداء من احد على احد.

سينزل الناس مش مطلوب حتى ينطقوا ولا كلمة. ولا يهتفوا ولا هوتان - 00:40:57
ولا يرفعوا ولا لافتة ولا يخطبوا ولا خطبة ولا يتكلموا ولا كلمة. مطلوب ينزلوا يقفوا في الشوارع شوية ويروحوا بمجرد ان تكون

القدرة على قدرة الشعب على على الاحتشاد واضحة هذا في حد ذاته يحسم القضية. هو ده في حد ذاته يحسم القضية. ان الناس ما
راحتش نامت - 00:41:17

انا صعبان علي اوي تونس. تونس عشان احنا نتعلم تونس خلعت زين العابدين بن علي بس ما عرفتش تواصل الحراسة والاحتشاد
وانها ما تروحش كانت النتيجة انها بدأوا يضربوا بالرصاص مرة تانية. لحد ما بعد شهر ونص من ضرب الرصاص - 00:41:47

قتلى من جديد شالوا محمد الغنوشي الطاغية رقم اتنين. والعجيبة يا اخي ان بعد ما شالوه برضو رجعوا فيديو تاني رجعوا هديوا
مرة تانية وتحكموا في يوم تاني وبيضربوهم بالرصاص تاني. الشعب الذي - 00:42:17

يقبل بعد ان يمن الله عليه بان يسترد كرامته انه يرجع مرة تانية يسلم نفسه لاحذية الطغاة يستاهل انه بيضرب بالرصاص. نحن لذلك
نرى ان الاحتشاد الذي سيحدث غدا بل ويحدث دائما ان شاء الله. الناس بكرة هتنزل تحتشد وتروح. انما لابد ان تظل القدرة على

الاحتشاد - 00:42:37
واردة دائما. دائما حتى تظل هذه الكلمة واضحة وفي الصميم. على عشان يفضل الشيء الحد الادنى من كرامة الناس موجودة. انا كنت

بحكي لحضراتكم ولعلكم سمعتم مني هذا الكلام من يومين تلاتة ان حصلت جريمتين - 00:43:07
جريمة اللي الشعب خد باله منها بيحققوها ويعلنوا نتايج التحقيق فيها. والجريمة اللي مع الاسف مع الاسف ان احنا يا اخواني ما

بنفكرش فيها لا بيعلنوها ولا كأنها حصلت حصل قتل للثوار الناس بيطلعوا. كل شوية يتقدموا خطوة بسيطة بس ماشيين مع الناس.
انما حصل - 00:43:37

حصلت جريمة حرق المستندات في مقرات مباحث امن الدولة. والناس لما اقتحموا مقرات مباحث امن الدولة لقوا فيها ترب ترب
قبور مقابر علشان اللي يتعزب ويموت من التعزيب يدفن. فيها - 00:44:07

بس الناس بعد ما عملوا كده ما خدوش بالهم يتابعوا نسيوا. حد بقى بيسمع اي حاجة عن الذين تورطوا في حرق مستندات امن
الدولة؟ لأ خلاص ما فيش. خلاص. لان المرفق القضائي مرفق النائب العام مرفق - 00:44:27

النيابة بيشتغل طبقا لمسألة لوضع سياسي. لو كان وضع قضائي كان التحقيق يمشي على قدم مساواة ويعلن المجرمين. عايزين يا
اخواني تعودوا مرة اخرى لهذا الذي كان. عايزين تعودوا مرة - 00:44:47

اخرى لهذا الذي كان واسمع اسمع مع الاسف الشديد. وانا والله يا اخواني انا لا اهدد بهذا غيرنا. انا مش بتكلم غير عن حضراتكم
وعني. انا لا بتكلم عن ناس ولا ولا حكومة ولا غيره - 00:45:07

الدولة وهم بيكلمونا دلوقتي الخطة تمشي ازاي؟ معتمدين على ارقام لا يمكن تبقى ارقام صحيحة انتم سمعتم حكاية حقل كامل
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للبترول بقى له عشرين سنة بيتصرف فيه مرتبات مهندسين مرتبات عمال مصاريف استخراج ولم يدخل الى ميزانية الدولة قرش
ساغ واحد من عشرين سنة. ليه؟ ما بيطلعش - 00:45:27

البترول بيطلع اومال ما بيدخلش ليه؟ ما بيتحسبش انتاجه في الميزانية. ليه؟ ما حدش عارف. ليه؟ الوزراء الوزراء بيقولوا ان كنا
بنكتب ارقام غير صحيحة انها تحققت علشان نقول للناس ان البرنامج انتخابي - 00:46:07

حسني مبارك تحقق والدولة داخل لها دخل وهي ارقام غير حقيقية. ويسووها في عجز الموازنة. الارقام غير صحيحة اصلا لذلك لما
انا انا زعلان من من الجماعة بتوع ثوار التحرير دول مش مبسوط منهم. لانهم مش عارفين - 00:46:27

يظبطوا الطلبات كويس. هم غضبوا على الوزارة. وجت وزارة حالية. الوزارة الحالية دي خليها مستمرة وكل حاجة حاجة وانا انا
عارف انها وزارة ضرورة. وزارة ما فيش يعني مضطرين لها. انما يقعد فيها في المجموعة - 00:46:47

الواحدة وزير يساري ووزير يميني. ازاي؟ ازاي؟ ده دول منهجين اللي ضد بعض. يقعدوا في مجلس الوزراء يتخانقوا ازاي حازم
الببلاوي ده غير جودة عبدالخالق خالص وعمرو حلمي. دول شيء ودول شيء. الراجل اللي واقف - 00:47:07

في الشارع بياع اللمون وبياع الدرة اللي موجود في الشارع اللي اللي نفسه اللي اللي البلدية لما تيجي بيروح بيجري بسرعة يلم
فرشته علشان يجري. ايوة فيه اشغال طريق لكن ليه ما بتحاولوش - 00:47:27

تقننوا وضعه مثلا انا بضرب لك مثل لماذا لا تحاول ان تقنن وضعه بانك تعطي له دراسة اثبتت هزا قال لك لو جمعت البياعين
الجائلين في مصر. وعملت لهم فاتارين - 00:47:47

طهرها للشارع تحل مشكلة المرور في القاهرة كلها. لانه بدل ما العربيات تركن قدام المحلات والشراء والبيع وو هتخلي الطرق بتجري
لانك خليت انتم عارفين اي حتة تمشي فيها ما فيش فيها دكاكين ولا محلات - 00:48:07

الشارع سالك. انما اللي بيركن قدام بيته قدام محل قدام غيره. فاتضح انه حل مشكلة المرور تكمن في حل مشكلة الباعة الجائلين.
بقى لها كتير الدراسة دي بقى لها تمانية وعشرين سنة. ومع ذلك لا يطبق - 00:48:27

ولا يحاولون. احنا يا اخواني محتاجين نشعر مرة اخرى واسمحوا لي انتقل الى هذا ان نشعر مرة اخرى بعطاء النبي عليه الصلاة
والسلام. رسول الله صلى الله عليه وسلم كان رجل دولة - 00:48:47

كان رجلا له ادوار متعددة. من ضمنها انه رجل دولة. لما هاجر من مكة الى المدينة حل المشكلة الاقتصادية بادارة بادارة انه خلى دول
ودول في عقد واحد. بقى دول يزرعوا المهاجرين يزرعوا في ارض الانصار فيكسب الانصار المال - 00:49:07

ويكسب المهاجرون المال. الانصار دول ما انت عملت لهم بطالة ما بيشتغلوش دلوقتي. لان المهاجرين هم اللي بيشتغلوا شف ارضهم.
قال لك ايوة انا عملت لهم تفرغ لانهم لم يقابلوا النبي من قبل صلى الله عليه وسلم. فعملت لهم تفرغ - 00:49:37

علشان يقابلوه ويقعدوا معه ويتعلموا فيزداد مستواهم العلمي والثقافي حل المشكلة الاقتصادية والمشكلة التعليمية بعقد واحد. نحن
اليوم نريد ان نفيق من ازمتنا ومن غفلتنا وان اعرف اننا امام اللحظات الفاصلة الفارقة التي يجب ان نقطع طريقنا اليها ان شاء الله.

ايها الاخوة الاحباب - 00:49:57
ارجو ان نشعر باننا عندما ننظر الى اليمن اللي بقى لها عدة شهور قاعدين في الشوارع ومش عارفين يخلصوا. وسوريا اللي بقى لهم

شهور قاعدين في الشوارع ولم تنتهي مصيبتهم وليبيا اللي قاعدين شهور في الشوارع. بل في القتل وفي الضرب وفي - 00:50:27
وفي الرصاص ولسه ما انتهتش مشكلتهم. بل وفي تونس اللي برغم انه زين العابدين بن علي واللي وراه مشي انما لا مصيبة كبيرة

احب ان نشعر بنعمة الله البالغة علينا. وباننا فعلا - 00:50:57
فعلا بازن الله تعالى على طريقنا نحو بازن الله تعالى الخلاص من هذا الكرب. ونحو خلاص من من هذه السيطرة على مقدراتنا. لذلك

ارجو الا نفلت هذا الوقت يا اخواني - 00:51:17
والذي تسمعونه من ان الامريكان يمشون في شوارع مصر ويجلسون مع المصريين على القهاوي صحيح. صحيح فعلا. وانا شخصيا

وصلني بالامس فقط. انا اعرفه من فترة انما وصلني بالامس اه اه واحد صور بالموبايل بتاعه جلسة لاتنين من - 00:51:37
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كان على مقهى في منطقة مصر القديمة. وحواليهم حوالي مسلا ميت شخص قاعدين حواليهم اعقدوا ندوات في الشوارع. علشان
يلحقوا الشعب المصري قبل ان يتجه اتجاها يبني نفسه بيقول له خليك تبعنا زي ما انت. ولزلك انا حزنت لما حدثت مشكلة زي

مشكلة القذافي في ليبيا - 00:52:07
ان بعض القيادات هنا قالوا احنا علينا ان نسعى لاحداث المصالحة بين القذافي والشعب الليبي. يحاولون مرة اخرى تسويق استمرار

الطاغية. واخرون لما اتقال ان مصر هتعمل انتخابات علشان الناس تختار - 00:52:37
ممثليها مقدمين عروض ان ما تجراش انتخابات لمدة سنة ولمدة سنتين. عشان يفضل الشعب المصري لو عايز طلبات ما قداموش

غير انه ينزل من ميدان التحرير. وقد ذكرت من اسبوعين تقريبا ان ميزانية مصر ميزانية الخمسة - 00:52:57
تمانين مليون مصري اللي وقعها شخص واحد هو المشير طنطاوي رئيس المجلس العسكري. لان ما فيش برلمان دلوقتي ما فيش

مجلس شعب. لو وزير سرق ما فيش عندنا نائب يقدم استجواب. ما عندناش حياة برلمانية. ما عندنا فراغ. فما فيش قدامنا غير ان
حد - 00:53:17

نكتشف بالصدفة فينزلوا يعملوا مزاهرة في التحرير فيجيبوه تاني يوم انه مقبوض عليه. لو ما عملناش كده خلاص بقت البلد في ايد
اصبحنا لا يا اخواني يجب ان يتغير هذا تماما. والنبي عليه الصلاة والسلام علمنا امورا كبيرة. عمر - 00:53:37

ابن الخطاب عندما قال للناس لا خير فيكم ان لم تقولوها بيقول لهم قفوا على اقدامكم قفوا على اقدامكم صمموا على الرقابة وهو
عمر بن الخطاب. ابو بكر الصديق يقول لهم اطيعوني ما اطعت الله فيكم فان عصيته - 00:53:57

فلا طاعة لي عليكم. اما يا اخواني تطبيق الشريعة الاسلامية الشريعة الاسلامية عمرها طه مكانة شيء يخشى منه الناس. الله اكبر ولله
الحمد يا رب يا رب انصر عبدك حازم. يا رب. يا رب - 00:54:17

طبق فينا شرعك. يا رب. يا رب. حكم فينا كتابك اما يا اخواني مسألة تطبيق الشريعة الاسلامية فاود ان تعلموا ان الكثيرين يظنون ان
شيعة شريعة. وفي الحقيقة ان الشريعة عقيدة. بمعنى - 00:54:47

ان ما في الشريعة من شرائع تفصيلية هو اللي شريعة هو اللي فقه هو اللي تفاصيل انما المبدأ دي عقيدة. مبدأ الطاعة لله دي عقيدة
بس انا عايز اقول لحضراتكم ان الناس خايفين ولهم حق يخافوا. وانا مش زعلان انهم ده بالعكس هو لازم يخافوا - 00:55:27

من حقهم يخافوا من واجبهم. علي ان ان انا اطمنهم. ليه؟ هم خايفين على حاجات محددة. خايفين نمرة واحد مسلا على الحريات
الشخصية. وده شيء طبيعي. ولابد ان تعلموا ان الشريعة الاسلامية برغم انها شريعة حاكمة انما هي شريعة تراعي - 00:55:57

حتما طاقة التقبل لدى الناس. يعني ايه طاقة التقبل؟ يعني حد الاستطاعة يعني ما فيش يعني الرسول عليه الصلاة والسلام لما جاءه
رجل يقول له انا شاب احب الزنا. لما جاءه رجل يقول - 00:56:27

لو انا شخص يحب الزنا كان به رفيقا. لما قال لعائشة لولا ان الناس دول لسه طالعين من الكفر طازة. لولا كده كت هديت الكعبة
وبنيتها مرة تانية على قواعد ابراهيم. لكن انا مش هعمل كده - 00:56:47

حتى يتمكن الايمان من قلوبهم. لما عبدالله بن ابي بن السلول استحق انه يتقتل قال انا مش هقتله. مش هقتله وبعد سنتين قال اهو
انا دلوقتي لو كنت من سنتين كان الناس هاجت علي هاجت علي ولو امرتهم اليوم انا ان يقتلوه لقتلوه هم. ولذلك - 00:57:07

ما نقوله هو ان الشريعة الاسلامية اعمالها فريضة على الفور ولابد ان نعلم الا في دين الله وان نكون واضحين. ولكن هذا مرهون ايضا
بحد الاستطاعة اللي هي من رأى منكم منكرا فليغيره بيده فان لم يستطع. هذا حديث فبلسانه. ولذلك - 00:57:37

وهذا الكلام هو الموجود في فكر السلف الصالح مش فكر حديث. في كتب الاحكام السلطانية في كتب الفقهاء هاي الاولين ابو حنيفة
ومالك والشافعي واحمد. ليعلموا ان الاسلام هو صمام الامان. فعلا فتجد - 00:58:07

انه يقول ان رعاية ما عليه الناس حتى يتقبلوا ولا يحتاجوا. انك تحاول ايها الاخوة بالعكس نحن نسعى الى عصر ذهبي من وئام
هؤلاء الناس مع بعضهم وان تتذكروا ان الحدود الاسرائيلية على مصر في في اواخر عهد حسني مبارك كان في - 00:58:27

صار على غزة شديد جدا. الحصار على غزة انتم سمعتم امبارح محمود الزهار يمكن محمود الزهار نفسه بيقول اللي هو بتاع حماس
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اول ما حصلت الثورة المصرية امريكا واسرائيل ادركت انها لا يمكن - 00:58:57
انها تحاصر غزة ولا الفلسطينيين. فقررت بسرعة تجري تعمل مصالحة بين فتح وحماس. بسرعة اول ما احنا هنا هدينا وبدأت امريكا

تشعر ان لأ والله ده فيه احتمال انها عرفت تصيف - 00:59:17
سيطر على الثورة المصرية وتهدينا وترجعنا ساكتين مرة تانية. سحبوا مرة اخرى ما كانوا قد اعطوا فيه حماس ورجع الحصار مرة

تانية. ورجعوا صدروا سفن لحتى سفينة فرنسا اللي كانت رايحة على هناك - 00:59:37
ليه؟ لانهم وجدوا ان حركة الشعب ولزلك العصمة ان شاء الله الوحيدة اللي تخلي مصر لا تحاصر انه ما ينتخبش واحد له علاقة

بالامريكان والاسرائيليين. وانتخب حد علاقته الوحيدة الوحيدة - 00:59:57
بالناس ومش منتخب للرئاسة بس حتى في البرلمان يجدوا برلمان ورئاسة من نفس الصنف. صنف لا يراعي الا مصلحة الناس هنا والا

طاعة الله عز وجل ازا وجدوا هذا الصنف هيراعوا تماما مصلحة البلد - 01:00:17
نفس الكلام سبحان الله العظيم. الوقت اللي احنا موجودين فيه لو انتم ملاحزين اول ما بدأت حركة شعب شديدة توقفت الفتنة

الطائفية. اول ما بدأوا يحسوا انهم سيطروا على الثورة - 01:00:37
مصرية وبينيموها رجعت حوادث الفتنة الطائفية مرة تانية. عارفين ليه؟ لان العشر سنين الحالية اللي احنا بادئين فيها دي العشر

سنين دول هم دول العشر سنين المخصصين لتفتيت مصر الى دويلات صغيرة - 01:00:57
يعملوا الصعيد دويلة ويعملوا والكلام ده معلن. احنا بس الوحيدين اللي مش بنقراه لانه ما بينشرش في صحفنا احنا انا موجود على

كل المواقع العالمية ان العشر سنين من الفين وواحد لالفين وحداشر كانوا يخصوا منطقة الشام والعراق - 01:01:17
ومن الفين وحداشر لالفين واحد وعشرين يخص منطقة مصر. انهم يعملوا جنوب السودان تنفصل. دارفور تنفصل. الصعيد الفاصل
اديكم سمعتم عن الراجل اللي هو موريس صادق اللي المحكمة في مصر اصدرت حكما باسقاط الجنسية المصرية عنه واعتبرته -

01:01:37
مرتكب لجريمة الخيانة العظمى. وسمعتوا عن الراجل الاسبوع اللي فات مصري في امريكا اعلن قيام آآ دولة مصر المسيحية واعلن

نفسه رئيسا لها يعني العصمة الوحيدة ان شاء الله من انه - 01:01:57
يستمر في الفتنة الطائفية ويستمر في العدوان على الناس. وفي تفتيت البلد الى دويلات. ان يحصل في مصر حكم منتمي الى

الشعب المصري مباشرة. ليه؟ لان في الحالة دي ما دام الحكم منتمي الى الشعب اصبح الشعب - 01:02:17
هو الحكم معا وما دام الحكم كذلك بقت الشرطة تبعه والجيش تبعه يبقى فيه شرطة وجيش وشعب وحكم كله في اتجاه واحد

ادركوا ان التوقيت مش مناسب ان ينتصروا على هذه اللحمة الواحدة. سيتوقف عنصر تفتيت مصر الى دويلات - 01:02:37
صدقوني هيروحوا للاسلاميين وهيروحوا للنصارى يطبطبوا على دول ودول حتى لا تقع فتنة طائفية. لانه ساعتها هيعرفوا ان عند

الفتنة الطائفية ما عندهمش امن مركزي ولا جيش هيمنع الناس من ان هم يكسروا دماغ اي حد ممكن يقوم بفتنة طائفية في البلد -
01:02:57

لذلك احنا النهاردة سواء انتخابات رئاسة انتخابات برلمان اي اختيار انت بتختار قرار غير عادي. اما لتفتيت البلد الى دويلات.
وتسليمها للامريكان والاسرائيليين كامل حصار على البلد وتنفيذ مخططهم كله بالكامل واما انك ستجعل من مصر - 01:03:17

بلدا في منتهى القوة. عارفين يا اخواني المثل اللي انا ضربته وفيه ناس ما فهمهوش وجزاكم الله خيرا انتم والناس هم اللي ردوا
عليهم. المثل اللي انا ضربته ده من اوضح ما يكون. المثل بيقول انك لما بتمشي في - 01:03:47

الشوارع دي بتلاقي عربيات موديل الفين وحداشر والفين وعشرة بعشرات الالاف. مصر مسلا بتستورد في سنة ميتين الف متين
وخمسين الف تلتميت الف عربية مثلا. السيارات دي قرار من سطر - 01:04:07

واحد بس تصدره الحكومة بس لو حكومة وطنية محترمة قرار من سطر واحد بس ينهي مشكلة البطالة والشباب المحرجين انه مش
لاقي شغل. شاب محرج عايز يشتغل مش لاقي شغل. ساعات انا والله لساني يسبقني يركب معي مسلا واحد مرة فاسأله انت -
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01:04:27
اشتغل فين ؟ فيا عيني الولد وهو في سن الزهور. في سن الفتوة عارف انه عطلان. فيقول لك لأ هو انا خدت كزا وكنت باشتغل بس

سبت الشغل وان شاء الله فيه حد واعدني بشغل ووقت مش عارف يقول ايه هو مش لاقي شغل في بطالة. سطر واحد - 01:04:47
كان ينهي هذا وحتى البنات البنات اللي تصل في سن كذا للعنوسة رحمة سها بالمرأة اللي هي نفسها حاسة انها محرجة واهلها وغيره

وغيره لان احنا مش ما فيش شباب اصلا يتجوزوا حد عارف يتجوز - 01:05:07
قرار من سطر واحد تصدره الحكومة كان انه مصر بدءا من السنة اللي بعد الجاية من سنة الفين وتلتاشر ما عادتش خلاص هتستورد

ولا هتشتري اي عربية اي في سيارة من السيارات من اي شركة عالمية الا بشرط واحد. ان الشركة دي - 01:05:27
يكون لها مصنع انتاج سياراتها على ارض مصر وهي اللي تيجي تعمل السيارات هنا. هييجوا غصب عنهم او هييجوا على ملا وشهم

لان انا قوة استهلاكية كبيرة. انا بشتري متين تلتميت الف عربية في السنة. يعني معنى كده ان انا في عشر سنين - 01:05:57
اوصل لملايين السيارات. هو ما يقدرش يستغنى عني. هييجي انا اكسب له من انه يفتح مصنع في اي مكان تاني هتيجي لنا

مرسيدس وهتيجي لنا تويوتا ويجي لنا هيونداي وتيجي لنا وهنقي. هنقول لهم مش هناخدكم كلكم. هناخد تلات نقط - 01:06:17
صانع علشان يبيعوا كويس في هذه الحالة. المهندسين هيشتغلوا والعمال هيشتغلوا وعربيات النقل اللي هتشتغل والصناعات

المساعدة هتشتغل والتسويق هيشتغل ومش بس هنبيع للسوق المصري. ده احنا في الحالة هنبقى اقرب للسوق العربي. الوطن
العربي كله هنبقى اقرب له من انهم يجيبوا من كوريا ومن غيره من اليابان. وهنبقى اقرب للسوق - 01:06:37

شرق اوروبا وهنبقى اقرب لسوق افريقيا كله يعني هنبيع ملايين السيارات. وفي نفس الوقت الطريقة دي هيحصل بسببها ان احنا
هنترقى في علم الصناعة ونترقى في التكنولوجيا. لانه الشباب هيشتغلوا جنب الخواجات اللي بيعملوا - 01:07:07

مرسيدس وبيجو تويوتا وهيونداي والكلام ده كله. هيتطور البلد وهذا الكلام يا اخواني يمكن ان توزع هذه المصانع مصنع في سوهاج
ومصنع في اسيوط ومصنع في المنيا ومصنع في كفر الشيخ ومصنع في الشرقية ومصنع - 01:07:27

في الغربية ستجدون ان مصر تغير الحال فيها بس لان عددنا كبير مش اكتر من كده. وهذا لا يخالف حتى الاتفاقات الدولية ومع ذلك
انا ليه بضرب لكم المثل ده ؟ عشان اقول لكم ان حتى لما تيجي تختار حكم سواء - 01:07:47

في مجلس الشعب او في الرئاسة او في شيء غيره تعرف انه القرارات اللي ما بتكلفش الدولة فلوس هم ما بياخدوهاش عشان
الشعب يفضل مش قادر انه يحل مشاكله. راجل مسن سنه خمسة وتمانين سنة قاعد في البيت - 01:08:07

زوجته توفيت. يمكن مش لاقي حد يناوله كوباية ماية ولا يعمل له اكل. وبنته بتيجي وترجع تخدم على جوزها وولادها الجيران ولا
اي حاجة هزا الشخص يلاقي واحد بيخبط على الباب يقول له هات فلوس الكهربا يدفع فاتورة الكهربا - 01:08:27

واحد يخبط على الباب يقول له هات فاتورة الغاز يدفع فاتورة الغاز. طب ليه ما يلاقيش واحد يخبط على الباب برضه من الموزفين
اللي مش قايل لهم شغل يشتغلوه زي ما بيحصل فلوس الكهربا والغاز يوصل له المعاش لغاية باب بيته. ليه الست المسنة -

01:08:47
صدقوني والله بكلمكم عن تجربة فعلية الست المسنة اللي كانت بتحمل هم هي لما تيجي رايحة للدكتور مين اللي هيوصلها وهيركنوا

فين ويروحوا فين. والدكتور امتى ونزول السلم وطلوعه؟ لماذا وعندنا بطالة في الاطباء حتى - 01:09:07
المساجد بتتعمل علشان دخل اضافي للاطباء ليه الطبيب الذي يعود انه يؤدي الخدمات هذا المسن الذي تعب طول عمره وان الاوان

ان يكرم. ليه لأ يعني؟ ما دام بودي محصل يحصل فلوس الكهربا - 01:09:27
ما خليه يودي له يا اخي ادي المعاشات لادارة الكهربا توصلها لاصحاب المعاشات. مش هتوصل يوصله لاصحاب انما الرحمة لذلك نحن

اليوم ايها الاخوة لا اقول اننا في لحظة فارقة فقط بشأن ما يتعلق - 01:09:47
الامور العالية وانما حتى القرارات البسيطة نريد ان ننقذ امورنا ايها الاخوة. لم يبق امامي وانا ارى ان هناك في اسئلة ياه يا خبر

ابيض! طيب على كل حال. هو انا نسيت اقول لكم ان يعني في اعتذار - 01:10:07
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طبعا الشيخ ابو اسحاق ان هو ييجي وفي اعتذار ان الدكتور حازم يفضل قاعد معنا لحد صلاة الجمعة. مش هيقدر يفضل قاعد لحد
صلاة الجمعة. عشان عنده معاد في قبل الصلاة صح؟ فعلا صح. فيعني ان شاء الله هنحاول جاهدين ان احنا بقى انا ايه اقراهم

بسرعة واجاوب - 01:10:27
طيب انا اسمحوا لي ان انا اجاوب واحاول والله المستعان وان كنت كل مرة ما بعرفش اوي فيما يتصل فيما يتصل بمسألة الاكل

والشرب مصر فيها تلت اماكن يمكن زراعتها وتحقيق - 01:10:47
الاكتفاء الزاتي. سيناء يمكن ان يتوطنها عشرة مليون مصري ويتم زراعتها. وعلى فكرة بقى عشان تعرفوا ان هم بالفعل مصممين على
عدم تمليكنا امورنا في ايدينا ارض سيناء اي ابحاث تجرى عليها محظورة وممنوعة. ويقبضون على من كان يقوم بابحاث على التربة

في سيناء. فعندنا ارض سيناء - 01:11:17
الصحراء الغربية ارض سيناء والصحراء الغربية والساحل الشمالي اللي بمية المطر بس اسألوا حتى القوات المسلحة مية المطر

لوحدها تروي ارض الساحل الشمالي بما يجعلها تكفي مصر بدون احتياج لاي مصدر مياه جوفية. بس كل العائق هو اكمال حل مشكلة
الالغام اللي موجودة في الصحراء الغربية. ودي - 01:11:47

مشكلة اصلا مصر ما حاولتش انها تضغط فيها على آآ على المانيا وانجلترا اللي هم كانوا موجودين في الحرب في هذا الوقت عشان
كده احنا عندنا يمكن تحقيق الاكتفاء الغذائي تلت مرات مرة من الصحراء الغربية ومرة - 01:12:17

تانية من سيناء ومرة تالتة من الساحل الشمالي والماية متوفرة ثم مرة رابعة من السودان والسودان عرضت ان تعطيه مليون فدان.
مليون فدان تزرعها مصر بالكامل وتأخذ منها مصر احتياجاتها وتعطي - 01:12:37

اذا احتياجاتكم. يبقى معنى كده ما حدش يهزنا يا اخواني ويقول ان احنا مش هنعرف نجيب احنا كنا في ميدان التحرير قولوا
للناس ايه في ميدان التحرير؟ يقولوا لهم القمح اللي موجود في مصر ما يكفيش غير لمدة اربع شهور بس. علشان الناس تنكسر

تعرف - 01:12:57
ان رغيف العيش فيه مشكلة. انما الواقع دلوقتي ان احنا لو لو بنفكر بالطريقة اللي قلت لحضراتكم عليها نستطيع ان نزرع نوكل مصر

كلها من ارض السودان بس. الاتفاق اللي السودان هي اللي بتعرضه. او نوكل مصر مرة تانية من سيناء بس. او - 01:13:17
مرة تالتة من الصحراء الغربية بس او مرة رابعة من آآ الساحل الشمالي اذا حلت مشكلة الالغام اللي هي مشكلة جزئية لذلك وتسأل

بقى هو عبدالناصر ما عملش كده ليه؟ السادات ما عملش كده ليه؟ حسني مبارك ما عملش كده ليه؟ وتستغربوا يا اخواننا -
01:13:37

كل رئيس من رؤساء التلاتة عمل نفس الحكاية. اختار حتة وقالها ازرعها وكانت النتيجة ان الزراعة باظت. صرفوا فلوس وما جابوش.
عبدالناصر قال الوادي الجديد. وعمل الوادي الجديد زي ما احنا بنقول ممر الجديد ممر التنمية. عمل الوادي الجديد ومصاريف

وشغلانة والنتيجة فين ما فيش - 01:13:57
السادات عمل الصالحية واستمروا وعملوا وبدأت تنتج وفيها مشروعات وكله وبعدين كل سنة وانتم طيبين زي ما انتم سامعين

وعارفين. قريبة منكم. جه حسني مبارك عمل توشكى. صرف ومغرقة وغيره. الله! ولزلك - 01:14:27
من اول الاشياء التي اطالب بان تتم وفورا انه لازم تتعمل فعلا لجنة تعمل دراسة وتعلن نتايجها هو الوادي الجديد اللي كتجربة ما

استمرتش وما نجحتش ليه؟ والصالحية ما استمرتش وما نجحتش ليه؟ وتشكى ما نجحتش وما - 01:14:47
ما استمرتش ليه ؟ انا عارف انهم عملوا كده علشان يعملوا المشروع يفضلوا يرموا فيه فلوس المصريين يخلصوها. وفي نفس الوقت

ما يجبش نتايج لكن لازم ندرس علشان نشوف واحنا بنعمل موضوع الاختفاء الذاتي دي ممكن المسألة تحقق نتيجة ازاي -
01:15:07

ان شاء الله. طبعا لا شك ان تزوير الانتخابات نعم وارد. بس عيب قوي عيب قوي ان احنا نخاف من تزوير الانتخابات. احنا مش
هندخل الانتخابات. احنا ان شاء الله هنحرس الانتخابات. احنا مش - 01:15:27
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مش هيبقى رايحين احنا ما نبقاش قمنا بثورة ولما ييجوا الناس يقولوا والله انتم قمتم بثورة وهنعمل لكم انتخابات ويزوروها ده
هي ما قامت الا لان الانتخابات كانت تزور احتشاد الناس يوم الانتخابات مش هيبقى علشان ينزلوا ينتخبوا. وانما - 01:15:47

عشان يحرسوا ولذلك نعم ليس هناك ضمانات انا على فكرة انا مش محتاج ولا ضمانات للانتخابات في الوقت في المرة دي مصري
مش محتاج ضمانات انتخابية المرة دي خالص. احنا بنفسنا اللي يجب ان نقف والا يسمح بوجود اي - 01:16:07

تزوير او خروج عن مقتضى الانتخابات الصحيحة. استراتيجية التعامل مع امريكا واسرائيل بالعكس احنا هنبقى اقول لكم كده
بالبلدي هنبقى احسن ناس نتعامل مع امريكا. هندي لهم احسن من اللي هم عايزينه - 01:16:27

كمان. ازاي ده؟ امال ايه الكلام من اول الكلام لاخره ده؟ ايوة. اصل في فرق بين ان هو وهو وهو قاعد قدامك يبقى فاهمك بقى
خلاص وعارف انت ايه اللي في ايدك فبيحترم القوة اللي هو - 01:16:47

فاكهة في يدك هيتعامل معك على هذا الاساس. واحنا مش سزج. احنا تؤدي سنحمي ظهورنا ونرتب البلد ونوجد عناصر قوتنا وناخد
وقتنا. متجهين الى الحق لكن كما فعل النبي عليه الصلاة والسلام ياخد وقته في ترتيب بيته. في هذا الوقت ما فيش اي مشكلة. ايه

المشكلة؟ ايه اللي هم ايه - 01:17:07
احنا لنا طلبات على فكرة يا اخواني حتى لا تهتزوا لازم تكونوا عارفين ان قوة بازن الله قوة مصر في المنطقة اقوى بكتير. من قوة

اسرائيل ومن قوة امريكا. بكتير كمان لانه - 01:17:37
انا هضرب لكم برضه مسل تاني انا حكيت لكم عن مصانع اسرائيل. مصانع اسرائيل حكينا عنها. ايه رأيك بقى كمان ان على تجارة

اسرائيل علشان عندها صحف صحف بتكتب هذا الكلام. عندها السفن علشان - 01:17:57
توصل للارض الفلسطينية المحتلة توصل بضائع بتمشي في البحر الاحمر. تيجي من مضيق باب المندب تحت كده ناحية البحر الاحمر

وتوصل الى الارض الاسرائيلية. اللي هي الارض الفلسطينية المحتلة. المسافة - 01:18:17
دي كلها دي ماشية سفن اسرائيل ماشية على يمينها او الناحية دي مصر بطول حدود البحر الاحمر وتحتها السودان. والنحيادي

السعودية وتحتها اليمن يعني لو لم تكن الاربع دول دي انزمتها عميلة ازا كانت - 01:18:37
انزمة مصر والسودان والسعودية واليمن عميلة هو ده امان اسرائيل. اول ما يوجد حكم وطني صحيح ناس بالفعل من مصر مش من

اسرائيل. اول ما يحصل كده سفن اسرائيل اللي ماشية في - 01:19:07
كل تجارتها بقت خايفة. طب لما تخاف وهتتخنق وتموت تعمل ايه؟ هتيجي للحكم المصري هنا تقول له طب انتم يعني طلباتكم ايه؟

نتفاهم نتفاوض نشوف واحنا في الحالة دي هنتفاوض في الحالة دي - 01:19:27
هنملي طلباتنا هنملي هنملي طريق طريق امتنا اللي رب العالمين سبحانه وتعالى هل هن نمشي ازاي؟ هنمليه. هنا هيسمعوا الكلام

غصب عنهم لان تجارتهم هتنتهي زي ما مصانعهم انتهت اذا لم يتفقوا معنا. انما احنا الوقتي ما لناش قيمة عندهم. لانه بالتليفون كان
يقول لحسني مبارك اقفل وافتح واقف له ويفتح له - 01:19:47

انما عندما تكون هناك دولة هي القائمة على هذا مش هيحصل كده. الحاجة اللي عايز اقولها لحضراتكم مهم جدا تعرفوها ان حتى يا
اخواني فيما يتصل بالكلام اللي انا قلته لحضراتكم ده عن التجارة والزراعة ده يسقط - 01:20:17

الرئيس الامريكي عشان اللي بيقول يتعاملوا مع امريكا واسرائيل ازاي؟ ده يسقط الرئيس الامريكي ازاي يسقطه؟ هقول لك لو
اسرائيل اقتصادها ضعف. صناعتها اتضربت زي ما حكيت لكم كده. اسرائيل بتبيع الحبوب الزراعية - 01:20:37

لو مصر امتنعت عن شراء المنتجات الزراعية الاسرائيلية ميزانية وزارة الزراعة في اسرائيل تسقط مصر بس تمتنع. تسقط وتبقى
مصيبة. في الحالة دي امريكا متعهدة انها تعوض اسرائيل تدفع فيها معونات بدل اللي راح عليها من الفلوس. ازا امريكا دفعت لها

معونات هيقل مستوى دخل الفرد الامريكي - 01:20:57
وينخفض وتحصل عنده مشكلات. فهيسقط الرئيس الامريكي لانه لم يستطع ان يحافظ على المواطن الامريكي. الكلام ده انا اللي
باقوله لأ اتفاقية الكويز هنلغيها. اتفاقية الكويز اللي الاخ اشير اليها دي لابد ان تلغى دي اتفاقية عار دي عبارة عن انه بيقول لك يا
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مصري ازا انت فاهم نفسك - 01:21:27
عايز تصدر اي اي مواد تصدرها للغرب تودي لامريكا تودي الحاجة مش واخدة منك حاجة الا لو كسبت اسرائيل فلوس. اكسب

اسرائيل فلوس ليه؟ يقول لك ما هو لازم لازم وقت - 01:21:57
نغنغهم كده عشرة في المية او تسعة في المية او حداشر في المية من المنتج المصري اللي يتصدر لازم تبقى شاريه من اسرائيل فبقى

كل منتج سيادتك ايها المصري الكريم عايز تصدره للغرب عليه طربوش من العار اسمه ان انت مضطر ما تقوليش ده - 01:22:17
تعاون اقتصادي. عارفين بقى ما تأتي به كل اتفاقية الكويز لمصر علشان تروح هناك تلاقي علبة اصيل في السوبر ماركت الامريكي

تروح دول بوسطن وفلادلفيا وغيره في امريكا تلاقي علبة العصير - 01:22:37
بتتباع لازم تعرف وانت بتشرب علبة العصير دي انها عشان تطلعها شاي البرتقان بتاعها ولا المانجة بتاعتها ولا الكرتون بتاعها ولا غيره

من اسرائيل عشان تعرف تصدرها. القيمة المالية اللي داخلة لمصر من ورا اتفاقية - 01:22:57
الكويز من ساعة ما اتفاقية الكويز تم توقيعها حتى الان لا تساوي شيئا. انا باقول لكم لا تساوي شيئا بالرقم ليه ؟ لا تساوي شيئا. لانها

اقل مما تنفقه مصر طبقا للالتزامات - 01:23:17
على تأمين النقل الاسرائيلي نفسه. وبالرقم في الميزانية كده الرقم ده اكبر من الرقم ده انما هو عايز يمشي الحكومة الاسرائيلية

عشان كده انا بقول لك هذه الاتفاقية تلغى وفورا لان ما لهاش مقابل - 01:23:37
ما هياش ما تحولتش الى ركن هي ركن عملت فايدة للاسرائيليين لكن ما عملتليش انا فايدة. لهذا اخواني لو المصريين بس قرروا ان

سفن اسرائيل في البحر الاحمر لازم تحترم ارادتهم ان البحر الاحمر مياه اقليمية - 01:23:57
وليس دولية لانه عرضه اتنين وعشرين ميل والمياه الدولية اربعة وعشرين ميل مقسومة على مصر والسعودية. واحترموا في مسألة

الحدود وغيره ستجد انه الرئيس الامريكي هيخاف يسقط هناك لانه هيدفع معونات وسيحترم مصر. عشان كده انا باقول -
01:24:17

واحنا مش هنجر البلد لحرب. لان احنا غير مستعدين. انما احنا نتمنى ان احنا نسترد ارض فلسطين من البحر الى النهر وان شاء الله
سيتم بازن الله انما انا بقول لك على فترة الاربع سنين ولا خمس سنين بتاعة برلمان ولا رئاسة. فعشان كده اطمئن - 01:24:37

انه في شأن التعاون مع العالم الغربي. آآ بيسألني عن اه مسألة اختيار الناس والتعامل معهم لأ هو مصر لما ييجي حاكم ويحب يختار
المعاونين بتوعه. طبعا انتم عارفين حكم البطانة الصالحة في الاسلام. لانه على الاقل يبقى انسان - 01:24:57

مش بيمشي معك زي ما انت عايز. لأ هو اللي بيبقى هو اللي بينبهك. انما انا عايز اقول لكم حاجة تانية. الكفاءات موجودة في مصر لو
ان اتعمل ولذلك الفكرتين دول انا ذكرتهم مرارا اتعمل بنك للكفاءات - 01:25:27

انت اللي تقدم بنفسك السي في زي ما بيسموه بتاعك. انت تقدمه بنفسك. تقدمه الى لجنة دي تفحص لتكتشف الكفاءات الموجودة
يبقى بنك موجود معروف وتقيمها. وتقعد شغلتهم يعملوا مقابلات ويقيموا - 01:25:47

الناس بحيس ان الشعب المصري الكفاءات الموجودة فيه تبقى معروفة معدة وتم مقابلتها. انما لغاية دلوقتي انتم عارفين ترشيح
الكفاءات بيتم ازاي؟ يا اما عن طريق اجهزة المخابرات يا اما عن طريق القيادة العليا الادارية وكيل الوزارة واللي معه. انما -

01:26:07
لا لابد من بنك للكفاءات وهذا سيكون ان شاء الله من اول ما يجب على الادارة انها تقوم به بازن الله تعالى آآ مش فاهم انا ايه حكاية

الاعراب دي - 01:26:27
يعني ايه يعني ايه ما حكم مازا ممكن يا نهار ابيض! ده كلام يا راجل! ده سؤال وحش اوي تقول لي ايه اللي ايه اللي ايه اللي ممكن يا

ترى يدفعك انك في يوم من الايام تضرب الناس بالرصاص؟ فيه حد يقول سؤال كده اضرب الناس بالرصاص ليه - 01:26:47
والله العظيم بيقول لي مين هو المرشح اللي تعتقد انها تبقى فيه منافسة شرسة معه؟ اعتقد انه التزوير ربنا يستر ان شاء الله. اه

وجود اكثر من مرشح اسلامي الحقيقة المسألة واضحة. احنا هنمشي - 01:27:07
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بمنهج الرسول عليه الصلاة والسلام. ممنهج القرآن. منهج القرآن بيقول ان الشخص اصل هو مش مش ما فيش حد انا مش عارف ازا
كان ما فيش حد قال انا اسلامي. انت معتبره اسلامي يعني مسلا واحد بيقول انا راجل لم اقدم نفسي على انني مرشح اسلامي -

01:27:37
وانما انا اقدم نفسي وكل ما ارجع اليه هو الحضارة المصرية والعربية والاسرائيلية. العربية والتاني يقول انا تيار محافز فقط وكزا

انت وانا اعرف ان خلفيتهم اصلا لكن هو نفسه يقول - 01:27:57
وهذا فالحقيقة دي نقطة اعطاءه الوصف ده الاسلام يقول ان محمدا عليه الصلاة والسلام حتى لو انه هو المتقدم فانه بدون المنهج

الاسلامي يرفض. فالنبي عليه الصلاة والسلام يقول الله تبارك وتعالى عنه - 01:28:17
ولولا ان ثبتناك لقد كدت تركن اليهم شيئا قليلا اذا لاذقناك ضعف العذاب في حياتك العذاب في مماتك. يقول لمحمد هذا اذا ما اختلف

عن المنهج الواضح ولو شيئا قليلا. ويقول له برضو - 01:28:37
لو تقول علينا بعض الاقاويل لاخذنا منه باليمين ثم لقطعنا منه رقبته. فما منكم من احد عنه حاجزين فالفكرة ان ما يقال من عدم

يعني العبرة بالمنهج العبرة بالمنهج لذلك نرجع الى المناهج - 01:28:57
مش الى الاسماء. المنهج نفسه ازا وجدت ان منهجي ليس مطابقا للاسلام لازم تستبعدني حتى لو سميت نفسي مرشح اسلامي. واذا

وجدته مطابقا للاسلام فانت تقبله. واما المناهج التي تشتبه فقط فانها - 01:29:17
ليست آآ يعني لا لا يصح ان آآ ان ننظر اليها على انها بس مجرد تلصيم او شيء من هذا القبيل. وانا واضح الحقيقة جدا نعم جزاكم الله

خيرا. اتفضل اتفضل - 01:29:37
واليوم على  ان شاء الله احنا هننزل مجرد النزول فقط وهذا يحق في تحرير ميدان التحرير وهذا يحقق مسألة باذن الله تعالى

النقاط اللي انت حضرتك قلتها اللي هي خاصة بالهوية والتوجه وانه الناس تتخذ قرارها وو ولكن - 01:29:57
الحمد لله ليس هناك اختلاف على هذا وهم ما حصل توافق عليه فما فيش مشكلة. انما هو النزول نيته هذه النصرة ان شاء الله ده لكن

هي نقطة واحدة هم ابونا بهم دعم لهم. اتفقنا معهم لا لا هو احنا ما فيش - 01:30:47
لا لا لا هو انفسنا بايدينا. لأ انا هقول لحضرتك طب ده الموضوع مثار. اسمعوا يا جماعة ميدان التحرير بكرة كل خلاص بقى لانه على

فكرة مسألة الجنيه المصري في قناة السويس دي سؤال لسه - 01:31:17
جاي لي دلوقتي الموضوع ده بالزات المصلحة اللي من وراه لازم تتحسب كويس ده مش زي ما انت متصورين. مش زي انتم

متصورين ده موضوع لازم يتحسب ماليا كويس جدا لانه بالعكس ده ممكن تكون لعبة على حاجة تانية وله دراسة مالية لانه هي هيها
01:31:37 -

فالموضوع الجنيه المصري لا يمكن ان هو يشد حيله الا ازا وجد شيء يخرج من مصر انما حكاية العناصر الوسيطة ما يشدش حيل
الجنيه المصري قوي فطمنوا يعني. ميدان تحرير المسألة كالاتي عشان ما دام انتم بتسألوا للدرجة دي يعني. اللي حصل ان الشعب

المصري شعب - 01:31:57
والبلد بلد دينها الاسلام وبلد اسلامي. حبوا يلتفوا على هذا الكلام الناس صممت عليه. فقرروا شيء واعلنوا عكسه. قرروا ان الدستور

يبقى هو اللي اولا. بس اعلنوا ان الانتخابات اولا. ازاي؟ قالوا الانتخابات او - 01:32:27
اولا بس هنعمل حاجة اسمها الوثيقة الحاكمة. ايه الوثيقة الحاكمة؟ قالوا مبادئ فوق دستورية يعني ايه؟ يعني لما الشعب المصري

ييجي يحط الدستور يقولوا له لأ والله ده آآ كان فيه عمه اسامة الغزالي حرب وطنط منى مكرم عبيد - 01:32:57
وخاله جورج اسحاق كانوا قعدوا وقالوا لك ان ممنوع تحط الحاجات دي هم حطوا لك مبادئ حاكمة ما تقدرش تحط دستورك

بمزاجك. يا اخواننا ده انا الشعب شعب ايه بقول لك اسامة الغزالي حرب ويحيى الجمل. يا بيه انا الشعب الشعب هو اللي -
01:33:17

يحط دستوره يا اخي باقول لك حسين طنطاوي قال لك لأ. فبقت المسألة تضحك ان هو من الناحية الشكلية عايز يفرض وصايا على
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الشعب لما تيجي تقول له كده يقول لك طب ما انا مختار من جميع الفصائل الوطنية. فصائل ايه؟ هو فيه حد هنا تبع آآ - 01:33:37
آآ حد منهم في حد ده لو هو لما تقعد في مؤتمر زي ده ولا في جامع ويوم الجمعة ولا في اي حاجة افرض في مسلا عشرين الف واحد

تلاقي اتنين تبع الناس دول وبقيت العشرين الف لأ. هو الاتنين دول يحطوا يحكموا الناس دي كلها - 01:33:57
فالحقيقة طبعا ده كان عبارة عن لؤم وامريكا كانت تسعى الى هذا وعملائها في الداخل ومسألة فظيعة يعني. وناس تانيين بوطنيين

بس مخدوعين موجودين. فالحمد لله النزول بتاع بكرة ده مجرد الاعلان عنه ردع هذه الفكرة خلاص - 01:34:17
ومش احنا مش هنسمح بكده. لا يمكن نسمح لان احنا مش طراطير. الضمان بازن الله هو استمرار الناس كده. ناس مصممة ها؟

بيرجعوا وينزلوا تاني هو احنا هنفضل مش ممكن. لا لا الضمان احنا هنرجع هو قبل انت عارف - 01:34:37
لو احنا قررنا النهاردة ان احنا ما ننزلش حتى بكرة هم خلاص فهموا الدرس. بس ان شاء الله بكرة لازم يبقى احتشاد ما حصلش

استشهاد لم يحدث ابدا. احتشاد لا ليس له مثيل. انما اسلامية اسلامية. يعني - 01:34:57
في الذي اراه انا احتشاد صامت. كله فاهم صدقني كله فاهم كويس جدا. بكرة كل الناس نازلة بكرة. بكرة احتشاد وتتحملوا رزالات اي

حد وما فيش احتكاك. واللي هيدايقنا اعفو عنه ليه؟ لان مجرد مبدأ النزول بالحشد ده حاسم وواضح - 01:35:17
وهينهي القضية تماما. كويس؟ ولو وهنروح اخر النهار. ولو في حاجة بعد كده المسألة سوف تستمر وتتواصل بس خلاص انتهى

خرجت من دماغهم. وازا ما كانتش خرجت المسألة يعني هتتواصل يعني اعملوا حسابكم - 01:35:47
وان احنا آآ مرابطين. المسألة مش مش ناس هتروح وتخلص يعني. طيب المطالب التانية يا اهلا وسهلا. المطالب التانية مهمة. هو

حركة ستة ابريل الهجوم اللي عليها دي جريمة فزيعة جدا. عندك دليل ضد - 01:36:07
حركة ستة ابريل وديها النيابة وحاكمها. مش تستخدمها استخدام سياسي. تتهمها اتهام سياسي. لأ انت عليك عليها ادلة وديها حاكمها

مش انا اهو ضد امريكا وضد اللي بتعملهم في في شعب مصر انما مع ذلك انا باقول كده. فعشان كده احنا هننزل بكرة - 01:36:27
اللي عايز يحاكم حسني مبارك يطلب طلباته. اللي عايز مش عارف يعمل ايه يطلب طلباته. اللي عايز ايه. انما احنا نازلين رأي انه

نزول صامت. لكن احنا نتجاوب مع بعض ونشوف وطبعا هو معمول منصات في منصتين رئيسيتين كبيرتين معمولين هناك وفيهم
عليهم - 01:36:47

مات وعليهم جدول وان شاء الله يكون خير كبير. انما بكرة ان شاء الله عشان تبقوا عارفين يوم امن ومطمئن. وان شاء نتيجة هذا
الحسم ما فيهوش اي آآ مشاحنات. ونمرة تلاتة احنا كلنا محتشدين. نمرة اربعة هنروح اخر - 01:37:07

النهار نمرة خمسة لو اقتضى الامر ننزل الف مرة هننزل باضعاف مضاعفة ان شاء الله. فيه ايه؟ منعوا منعوا اللغة الاسلامية النهاردة.
يمكن الاخوة نفسهم هم اللي اتفقوا على كده العلماء. لان العلماء العلماء ربما يكونوا اتفقوا مع بعض على بعض الامور. اسمعوا كلامهم -

01:37:27
بصوا يا جماعة روحوا بكرة وبس واسمعوا كلام الناس اللي هناك تصور لما هو اللي احنا بنقوله اللي احنا اللي احنا اللي احنا اللي احنا
بنقوله ده اخواني ما فيهوش سزاجة ده بالعكس. ده اللي احنا بنقوله ده بازن الله. واطمئن وربنا يحفزك قمة الحنكة. انك تنزل قوي -

01:37:47
بعدد كبير اوي حاسم اوي حاشد اوي وتسكت خلاص الرسالة وصلت قوية وهو مدي لك وعد اقولها لكم من اخرها ازاي يقولوا ان

المسألة منتهية مطالبك اتفهمت واحنا مستجيبين ولزلك برضه اقولها لكم بطريقة اوضح العلماء رأوا الا تظهر اي - 01:38:17
آآ يعني لافتات ولا شيء خاصة مجرد النزول بس والرسالة واصلة. واحنا موجودين بكرة مع بعض والعلماء موجودين على كل حال.

علشان ما يدخلش في نقاشات حوالين هزا الموضوع. كل ما في الامر نزول وحسب وعودة وتتحمل اي رزالات - 01:38:47
ما تختلفوش مع حد وحلوا المشكلات ان شاء الله. طيب انا اخواني ازاي يا ريس؟ لان الوقت طبعا ازى هو اخواننا الكرام بيقول كلام

رائع جدا. بيقول انه شيء طبيعي انه الناس مسلا الحاضرين اليوم خلاص - 01:39:17
الناس الحاضرين اليوم ناس معظمهم مقتنعين وكويسين ومقتنعين بك وما فيش مشكلة لكن الفكرة ان احنا عايزين نوصل صوتنا الى
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الاخرين. وهذا كلام صحيح. اننا لا يصح ان نتكلم مع انفسنا فقط ولا ان نكون خرس ولا ان يكون ما بيننا وبين - 01:39:37
حاجز غير مرئي. علينا ان احنا نوصل صوتنا الى الورش اللي في الحرفيين. والى المحلات والدكاكين والى البيوت وانا عايز اقول

لحضراتكم ان من احسن الاشياء منصة زي دي منصة زي دي تتعمل كل - 01:40:07
من غير كل هذا الكلام بس او منصة اصغر من دي. تتعمل مسلا يوم الخميس من كل اسبوع وعليها شاشة عرض شاشة عرض

الاسطوانة كويسة من خطب او الامور اللي ممكن ان هي تكون مؤثرة في الناس. او يتعمل ده في - 01:40:27
مقاهي او يتعمل في المساجد او توزع في البيوت. انما اوعوا تقعوا في مشكلة ان احنا بنتكلم مع نفسنا اتكلم بينا وبين بعض لازم لا

نكف عن الكلام ولا نكف عن الحديث ونوصل الصوت للناس العادية. لو انت راجل - 01:40:47
صلي انت مش بتوصل لاهل المسجد بس ده انت لازم توصل حتى للمرأة طبعا النساء يمكن توصل للمرأة المتبرجة الرجة اللي يمكن

تروح تلعب ماتش تنس في النادي ما دي لها صوت. ما ينفعش ما ما ينفعش ما يوصلهاش. الفكرة - 01:41:07
ما ينفعش حتى الرجل الذي يعمل في الربا لازم توصله الفكرة علينا ان نعمل بغير توقف وان ندرك هذا الوقت ان شاء ان شاء الله لو

سمحتم لي بس عشان احنا - 01:41:27
الموضوع اكبر من سقافة هزه عطية من الله سبحانه وتعالى. الله يكرمك. وعلى هزا الرجل. الله يجزيك خير. احنا الله الله اكبر. الله

اكبر. مصر اسلامية. مصر اسلامية مصر اسلامية. لا للمبادئ الحاكمة. لا للمبادئ - 01:41:47
الحاكمة لا للمبادئ الحاكمة. دستورنا كتابنا دستورنا قرآننا. دستورنا قرآننا. كل ده احنا علشان العقلية دي الله يكرمك ربنا انعم علينا

انها معك. ربنا يبارك فيك. شوفوا يا اخوانا الكرام - 01:42:17
لو سمحتم بس لحزة ما حدش يتكلم من فضلك من فضلك. الوقتي النقطة اللي انتم حضراتكم قلقانين منها دي انا ببشركم الحمد لله

خلصت. خلاص خلصت. الكلام ده كان من اسبوعين. مش - 01:42:47
الاسبوعين كان الترمومتر المخاوف وصل لاقصى درجة. لما اتخز القرار واتشاف الاحتشاد وتبينت النية والناس نازلة ازاي وكل حاجة

الموضوع حصل فيه اتصالات وكلام كتير اللي حضرتك بتقوله ده حصل وخلص. وحسم - 01:43:07
تقرر وانتهى الامر والنزول ده بكرة ده بقى نافلة لان خلاص قلنا للناس نزول. انما هم كان حتى لو ما نزلوش خلصوا الحكاية. بس

المهم ان ما يجيش نزول ني لانه يبقى مضر لو كان ني. فكله هيروح في جلال وصمت وعايز - 01:43:37
افكركم بحاجة. عايز افكركم ان الرسول عليه الصلاة والسلام طلب من العباس انه ياخد ابو سفيان يوقفه يتفرج على الناس وهي

بتتمشى بس. شافهم حسمت القضية. احنا بكرة ان شاء الله نروح نتمشى. خلاص؟ بس - 01:43:57
دلوقتي ان شاء الله عز وجل المسألة حسمت بفضل الله عز وجل احنا بكرة مش هنروح واحنا عاملين حسابنا لان اخونا ربنا يكرمه

قال لي لأ ده خلي بالك في ناس هنا بيفكروا بطريقة روحوا وانتم عاملين - 01:44:17
لسانكم يعني روحوا وان شاء الله ربنا يستر. واحنا عاملين حسابنا على اي حاجة تحصل يعني انما مش عاملين حسابنا يعني شايلين

شوم مسلا بسم الله الرحمن الرحيم. زي ما احنا كده وربنا سبحانه وتعالى يكرمنا احنا رايحين زي ما احنا. وبس صدقني ما فيش
ضرب. اصل انت مش واخد بالك. اقول لكم حاجة - 01:44:37

هو بس لازم نتعود ان ساعات جايز مش كل الكلام يتقال. لكن هو على كل حال كلام معروف. في خلال التلات ايام اللي فاتت في رسل
ووفود كثيرة من كل نوع نزلت ميدان - 01:44:57

التحرير تكلمت مع الناس الموجودة هناك وحصل توافق فعلا بين الجميع. على ان بكرة عن يوم ملتئم وليس فيه اي مشكلة. البلطجية
ما فيش حاجة اسمها بلطجية. ليه؟ لان البلطجية دول يشتغلوا - 01:45:17

مع الوهن مع الضعف. انما لما بيلاقي حاجة زي كده لأ ما يخشش هو في الحاجة الشديدة. فبكرة ابعد يوم عن وجود اي خطر ان شاء
الله. ومع ذلك انا لا اعلم الغيب. لكن لكن ما يقوله اخونا الكريم هو ولا - 01:45:37

امريكا بطلت تخطيط ولا اعدائنا فبطلوا تخطيط. ما طبعا فيه تخطيطات. واحنا مش لما هننزل بكرة يعني بقول لكم القضية خلصت
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لأ القضية اللي حسمت وخلصت اللي هي تتعلق بنزول بكرة. انما احنا هنفضل يقظين. فعلى كل حال اطمئنوا والله - 01:45:57
معكم ايها الاخوة شكر الله لكم ها لأ ما هو بصوا بقى على الموضوع ده انت عايز تقول ايه ها ربنا يسهل لا ما اقدرش موقف الامن

الامن مش هيعمل حاجة عليها ايه؟ اه. هنشوفها. عليها ايه؟ الاستعدادات - 01:46:17
خلاص جزاكم الله خيرا يا اخواني ويلتقي على خير السلام عليكم ورحمة الله. يا اخواني ان شاء الله هنفتتح مؤتمر الدعوة الصيفية

بارك الله فيكم وجزاكم الله خيرا والسلام عليكم ورحمة الله وبركاته - 01:46:57
بسم الله الرحمن الرحيم. ابشر السادة الموهوبين آآ بان الله سبحانه وتعالى - 01:47:17
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